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Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

18.april 2023 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

19.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Birgitte, 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Nyt punkt 4 – eftersendt på mail.  

 

Godkendt.  

2. Valg af ordstyrer 

 

Jette  

3. Elevrådet netop nu 

(10 min.) 

 

Der har været elevrådsdag. Der var også elevråd fra de andre 

overbygningsskoler.  

 

Elevrådet har et ønske om at få arrangeret en skolefest i 

kommende skoleår. Måske i august-september, så det også 

kan bruge til at ryste os sammen.  

Måske kunne det også være godt for forældrene at have mu-

lighed for at møde hinanden? 

4. Skolemad/kantinen 

(15 min) 

 

Victor, Ellen, Marianne, 

Line 

Der har været forsøg med skolemad – sundere madvalg. Det 

blev solgt om onsdagen, men skulle bestilles senest dagen 

før.  

Elevrådet har deltaget i møderne med kantinen. I uge 10 fik 

vi evalueret og så hvor mange, der havde købt mad. Vi blev 

enige om at give det et forsøg mere, og det blev så evalueret 

i uge 13.  

Kantinen foreslår, at vi forsøger igen efter sommerferien. 

Lige nu synes HIC ikke, at det løber rundt for dem, og der er 

ikke mange uger, hvor vi har alle elever i huset frem mod 

sommerferien.  

Der er blevet solgt mellem 10 og 45 retter om ugen.  

 

Elevrådet melder tilbage, at det nok er pga kvaliteten, at der 

ikke bliver solgt mere. Der er ikke noget i vejen med me-

nuen; den har eleverne selv været med til at vælge.  

Kantinen ønsker minimum 25 solgte retter hver uge, før de 

kan få det til at løbe rundt.  

 

Der bliver mest solgt pølsehorn og pizzasnegle.  

5. Evaluering af forsøg med 

kortere skoleuge 

 

Vi oplever på skolen, at vi har god effekt af den kortere sko-

leuge. Vi placerer vores UST der, hvor vi oplever, der er 
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(15 min.) 

Line 

 

brug for det. Det genplaceres flere gange i løbet af året, så vi 

sikrer den bedste placering.  

 

Bestyrelsen bakker op om fortsættelse af den kortere sko-

leuge – det er bedre med kortere tid, som giver bedre mulig-

heder for hjælp og støtte. Vi fortsætter derfor med at forkorte 

med 3 ugentlige lektioner.  

6. Revidere princip for samar-

bejde på SIM 

 

(10 min.) 

Line 

 

Ændring til:  

”Formålet er at skabe rammerne, så alle forældre får mulig-

heden for at blive en naturlig del af SIM”. 

 

Herefter er princippet revideret.  

7. Tilbagemelding fra dialog-

møde 

 

(15 min.) 

Marianne 

 

Mødet var gruppeinddelt, og der sad en politiker med til 

hvert bord. Der blev lagt op til, at skolebestyrelserne skulle 

hjælpe ledelserne med at spare.  

 

Det blev understreget, at det ikke var et valgmøde.  

 

Økonomien blev drøftet i grupperne. Ingen af skolerne kunne 

se, hvordan de skulle spare mere.  

De skoler, som kan, skal spare alt det, de kan i budget 2023. 

Der skal spares mellem 5 og 20 millioner i samlede skolevæ-

sen.  

Det er tydeligt at høre, at mange skoler er meget pressede på 

økonomien.  

 

Der blev fortalt om Pejlemærker til Praksis – hvordan skole-

bestyrelserne skal understøtte det.  

 

Det var klart en bedre form for dialogmøde, når man sidder i 

en grupper og drøfter frem for oplæg fra embedsmændene.  

 

Der er foreslået følgende temaer til kommende møder:  

 Meddelelsesbogen 

 Håndtering af almen/special 

 Skoledrift i mindre byer 

 Teknologiforståelse 

 Strategien for de timeløsefag 

 Forældresamarbejde.  

 

Der vil næste gang være et formøde, hvor det kun er de for-

ældrevalgte, som deltager (formand/næstformand). Stor op-

bakning til dette fra SIMs bestyrelse.  

 

 

Det er ærgerligt, at økonomien kommer til at fylde så meget. 

Man når slet ikke til udviklingsarbejdet. Hvornår kommer vi 

tilbage til det? 
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8. Økonomi 2023-2024. Her-

under foreløbig rammeopgø-

relse 2022 (regnskab, se bi-

lag).  

 

30 min. 

Troels 

 

Vi forventer at gå ud af 2022 med et overskud på knap 

700.000kr, når regnskabet gøres op.  

 

Drøftelse af budget 2023 samt skoleåret 2023/2024. 

 

 

9. Eventuelt 

 

Udvalget for læring, Merethe, deltager på skolebestyrelses-

mødet den 19.juni sammen med Søren og/eller Finn.  

 

 

10.  Punkter til næste møde Kantinen 

 

Anti-mobbe-strategien (i stedet for udarbejdelse af nyt prin-

cip).  

 

Eleverne deltager ikke i næste møde.  

 

 
 

 


